
Styremøte LGU 5.8.22 

 

 

Sted: Hos Lene 

Til stede: Lene, Tormod, Ivar, Helge, Line, Trygve 

 

1.Økonomi  

 Tormod orienterer om økonomien rundt årets Ljørdalsdager. Resultatet er langt under hva som er 

normalt. Diskusjon rundt hva som er årsaken til dette. Dyr konsert og dyr fest, uten det oppmøtet vi 

hadde håpet på. Enighet om at vi bør satse på billigere musikk neste år. Hva med Eldorados? Blir 

kanskje revy neste år. Dette vil ha mye å si for det økonomiske resultatet. Å ha alt på en dag gir 

mindre inntekter, mens kostnadene blir mye det samme. Vi må få bodfolket tilbake «på banen». 

Kanskje legge mer aktivitet rundt Sørhusplassen. Tormod stiller spørsmålstegn rundt modellen med 

lag og foreninger. Kanskje bør Ljørdalsdaga organiseres på en ny måte? Helge lanserer en skisse med 

ledere og mellomleder. Mellomledere er ansvarlig for mannskap i sin gruppe. Tormod påpeker at 

LGU får 10 prosent av overskuddet fra Ljørdalsdaga, og at dette er vår viktigste inntektskilde under 

året. 

Vi blir enige om at det bør lages en manual på alt som bør gjøres, for å lette arbeidet for fremtidige 

komiteer. Ljørdalsdaga vedr økonomi og organisering tas opp igjen på neste møte. 

 

2. Gjennomgang av siste referat 

Lund har ikke diskutert noe mer rundt frivillighetsfest. Viktig for oss om det blir eller ikke, med tanke 

på kommunens deltakelse. Lund har møte den 15.8. Line tar saken videre. 

Har ikke vært mer kontakt med Svein Kopperud.  

Line jobber videre med badeplassen. En muli het er å bruke masse fra utbyggingen på krysset til 

fyllmasse ved badeplassen. Vi diskuterer dette med Geir Arne. Kan gapahuken ved Geithulua flyttes 

til badeplassen? Vi må i så fall kontakte Lsk om dette. 

Dugnad i eventyrskogen 3.september. En telestolpe på krysset kan tas ned og brukes i brua over 

bekken. 

 

Eventuelt: 

Lene ønsker seg nye velkommen til Ljørdalen skilt. Noe ala det de har på Østby. Disse bør stå 

nærmere grenda enn det skiltene gjør i dag. 

Ivar poengterer at det ikke er for sent å fortsette med gjerde-prosjektet i høst. Han tar kontakt med 

Frank Valle. 

Geir Arne skal ta kontakt med Lene om et par uker for å sette en dato for når prosjektet på krysset 

starter. Geir Arne trenger hjelp av noen personer til en del tunge løft. Vi må ordne dette. 



Julemarkedet må forberedes tidlig. 

Lene har gått igjennom alt som er på klubbhuset. Noe er gitt bort og noe er satt i kasser med 

innholdsfortegnelse. Dersom noe tas ut skal det legges ny lapp i kassa. Enkelte ting som kan legges ut 

for salg. Helge ordner med digitalisering av et par gamle filmer. 

Vi har sagt at vi trenger en lamineringsmaskin. Kan vi bruke Kulør i stedet. Vi bestemmer at vi trenger 

å ha vår egen.  

 

Neste møte blir mandag 5.september kl 18. Møtet blir digitalt. Ivar ordner lenke 

 

Ref Trygve 

  

 

 


